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THANK YOU for purchasing this high-quality product. If you should experience a problem not covered in
TROUBLESHOOTING,
please visit our website at www.whirlpool.ca for additional information. If you still need assistance, call us
at 1-800-807-6777.
You will need your model and serial number located on the oven frame behind the storage drawer panel.
W10394386A
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Page 1 THANK YOU for purchasing this high-quality product. If you should experience a
problem not covered in TROUBLESHOOTING, please visit our website at www.whirlpool.ca for
additional information. If you still need assistance, call us at 1-800-807-6777. You will need your
model and serial number located on the oven frame behind the storage drawer panel.

Page 2: Range Safety
RANGE SAFETY Your safety and the safety of others are very important. We have provided many
important safety messages in this manual and on your appliance. Always read and obey all
safety messages. This is the safety alert symbol. This symbol alerts you to potential hazards
that can kill or hurt you and others. All safety messages will follow the safety alert symbol and
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either the word “DANGER”...

Page 3: Important Safety Instructions
IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS WARNING: To reduce the risk of fire, electrical shock,
Protective Liners – Do not use aluminum foil to line surface injury to persons, or damage when
using the range, follow unit drip bowls or oven bottoms, except as suggested in the manual.

Page 4: Feature Guide
FEATURE GUIDE This manual covers several models. Your model may have some or all of the
items listed. Refer to this manual or the Customer Service Section of our website at
www.whirlpool.ca for more detailed instructions. WARNING Food Poisoning Hazard Do not let
food sit in oven more than one hour before or after cooking.

Page 5 KEYPAD FEATURE INSTRUCTIONS CONVECT Convection 1. Press CONVECT. (on some
baking and 2. Press TEMP/TIME “up” or “down” arrow pads to set a temperature other than
350°F (175°C) in models) roasting 5°F (5°C) increments between 170°F and 500°F (75°C and
260°C). 3.

Page 6: Cooktop Use
COOKTOP USE To avoid scratches, do not slide cookware or bakeware across WARNING the
cooktop. Aluminum or copper bottoms and rough finishes on cookware or bakeware could leave
scratches or marks on the cooktop. Do not cook popcorn in prepackaged aluminum containers
on the cooktop.

Page 7: Cookware
Hot Surface Indicator Light Warm Zone Element (on some models) On ceramic glass models, the
hot surface indicator light is located on the console panel. WARNING The hot surface indicator
light will glow as long as any surface cooking area is too hot to touch, even after the surface
cooking Food Poisoning Hazard area is turned off.

Page 8: Home Canning
Use the following chart as a guide for cookware material COOKWARE CHARACTERISTICS
characteristics. Porcelain See stainless steel or cast iron. COOKWARE CHARACTERISTICS
enamel-on- steel or cast Aluminum Heats quickly and evenly. iron Suitable for all types of
cooking. Stainless steel Heats quickly, but unevenly.

Page 9: Sabbath Mode
Oven Temperature Control IMPORTANT: Do not use a thermometer to measure oven To Adjust
Oven Temperature: temperature because opening the oven door may cause element 1. Press
and hold BAKE for 5 seconds until the oven display cycling to give incorrect readings. shows the
current setting, for example “0°F CAL”...

Page 10: Aluminum Foil
Aluminum Foil IMPORTANT: To avoid permanent damage to the oven bottom For best cooking
results, do not cover entire oven rack with foil finish, do not line the oven bottom with any type
of foil or liner. because air must be able to move freely. Positioning Racks and Bakeware
IMPORTANT: To avoid permanent damage to the porcelain finish, Rack Positions...

Page 11: Broiling
Broiling Leave the door open 6" (15 cm) at the broil stop position to ensure Changing the
temperature when broiling allows more precise proper broiling temperature. Preheat the oven
for 5 minutes before control when cooking. The lower the broil setting, the slower the putting
food in unless recommended otherwise in the recipe.

Page 12: Range Care
RANGE CARE Self-Cleaning Cycle (on some models) How the Cycle Works WARNING
IMPORTANT: The heating and cooling of porcelain on steel in the oven may result in discoloring,
loss of gloss, hairline cracks and popping sounds. Before self-cleaning, make sure the door is
completely closed or the door will not lock and the self-cleaning cycle will not begin.
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Page 13: General Cleaning
Clean with Cooktop Cleaner or nonabrasive cleaner and cleaning products. For additional
information, you can visit the cleaning pad. Customer Service section of our website at
www.whirlpool.ca. Burned-on soil Soap, water and a soft cloth or sponge are suggested first
unless Clean with Cooktop Cleaner, Cleaning Pad and Cooktop otherwise noted.

Page 14: Oven Light
TROUBLESHOOTING First try the solutions suggested here or visit our website and reference the
Customer Service section to possibly avoid the cost of a service call. www.whirlpool.ca
Operation PROBLEM POSSIBLE CAUSES...

Page 15 PROBLEM POSSIBLE CAUSES SOLUTIONS Display shows messages Power failure
(display shows Clear the display. On some models, reset the clock, if needed. flashing time) See
“Clock” keypad feature in the “Feature Guide” section. Error code (display shows letter
Depending on your model, press CANCEL to clear the display. followed by number) See “Control
Display”...

Page 16: Accessories
Whirlpool Corporation or Whirlpool Canada LP (hereafter “Whirlpool”) will pay for Factory
Specified Parts and repair labor to correct defects in materials or workmanship. Service must be
provided by a Whirlpool designated service company. This limited warranty is valid only in the
United States or Canada and applies only when the major appliance is used in the country in
which it was purchased.

Page 17 Have your complete model number ready. You can find your model number and
serial number on the label, located on the oven frame behind the storage drawer panel. For
assistance or service call 1-800-807-6777. If you need further assistance, you can write to
Whirlpool with any questions or concerns at the address below: Whirlpool Brand Home
Appliances Customer eXperience Centre 200 - 6750 Century Ave.

Page 18: Table Of Contents
MERCI d'avoir acheté ce produit de grande qualité. Si vous rencontrez un problème non abordé
à la section DÉPANNAGE, veuillez visiter notre site Web à www.whirlpool.ca pour obtenir des
informations supplémentaires. Si vous avez toujours besoin d'aide, composez le
1-800-807-6777.

Page 19: Sécurité De La Cuisinière
SÉCURITÉ DE LA CUISINIÈRE Votre sécurité et celle des autres est très importante. Nous
donnons de nombreux messages de sécurité importants dans ce manuel et sur votre appareil
ménager. Assurez-vous de toujours lire tous les messages de sécurité et de vous y conformer.
Voici le symbole d’alerte de sécurité.

Page 20 IMPORTANTES INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ AVERTISSEMENT : Pour réduire le risque
d’incendie, de NE PAS TOUCHER LES ÉLÉMENTS DE SURFACE OU choc électrique, de blessures
ou de dommages lors de L’ESPACE PRÈS DES ÉLÉMENTS – Les éléments de l’utilisation de la
cuisinière, il convient d’observer certaines surface peuvent être chauds même lorsqu’ils ont une
teinte précautions élémentaires dont les suivantes : foncée.

Page 21: Guide Des Caractéristiques
Ce manuel couvre différents modèles. Le modèle que vous avez peut comporter toutes les
caractéristiques énumérées ou seulement certaines d'entre elles. Se reporter à ce manuel ou à
la section de service à la clientèle sur de notre site Web à www.whirlpool.ca pour des
instructions plus détaillées.

Page 22 TOUCHE CARACTÉRISTI- INSTRUCTIONS OVEN LIGHT Lampe de la L'éclairage du four
est contrôlé par une touche située sur le tableau de commande du four. Alors (lampe du cavité
du four que la porte du four est fermée, appuyer sur l'interrupteur de la lampe du four pour
allumer ou four) éteindre la lampe.

Page 23: Utilisation De La Table De Cuisson
TOUCHE CARACTÉRISTI- INSTRUCTIONS COOK TIME Cuisson minutée La cuisson minutée permet
d’allumer le four à une certaine heure de la journée, d'effectuer une (durée de cuisson pendant
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une durée déterminée et/ou d’éteindre le four automatiquement. cuisson) Pour régler une
cuisson minutée ou une cuisson minutée différée, voir la section “Durée de cuisson”.

Page 24 Nettoyer dès que possible tous les renversements et toutes les saletés des aliments
contenant du sucre sous n'importe quelle Témoin lumineux d'allumage de la table de cuisson
forme. Laisser la table de cuisson refroidir légèrement. Ensuite, Le témoin lumineux d'allumage
de la table de cuisson se trouve sur tout en portant des mitaines de four, nettoyer les le
panneau de la console.

Page 25: Ustensiles De Cuisson
Élément du centre de maintien au chaud (sur certains modèles) Couvrir tous les aliments avec
un couvercle ou du papier AVERTISSEMENT d'aluminium. Lors du réchauffage de produits de
boulangerie, prévoir une petite ouverture pour laisser l'humidité s'échapper. Risque
d'empoisonnement alimentaire Pour éviter d’endommager la table de cuisson, ne pas utiliser de
pellicule de plastique pour couvrir les aliments, car le Ne pas laisser des aliments...

Page 26: Mise En Conserve À La Maison
Utiliser des ustensiles de cuisson à fond plat pour obtenir de meilleurs résultats de cuisson et
une meilleure utilisation de l’énergie. Les ustensiles de cuisson doivent avoir la même taille que
la zone de cuisson indiquée sur la table de cuisson. L'ustensile de cuisson ne doit pas dépasser
de plus de ½"...

Page 27: Mode Sabbat
Mode Sabbat Le mode Sabbat permet au four de continuer à fonctionner sur un Pour régler une
cuisson au four minutée avec le mode réglage de cuisson au four jusqu’à ce qu’on l’éteigne.
Une cuisson Sabbat (sur certains modèles) : au four minutée peut également être programmée
pour garder le four allumé...

Page 28: Papier D'aluminium
Papier d’aluminium IMPORTANT : Pour éviter des dommages permanents au fini du Pour assurer
une bonne circulation de l’air et des résultats de fond du four, ne pas recouvrir le fond du four
avec du papier cuisson optimaux, ne pas recouvrir la grille entière de papier d’aluminium ou un
revêtement quelconque.

Page 29: Cuisson Au Gril
Cuisson au gril Laisser la porte ouverte à la position de butée du gril à 6" (15 cm) Le
changement de température lors de la cuisson au gril permet un pour assurer une température
de cuisson au gril adéquate. contrôle plus précis de la cuisson. Plus le réglage du gril est bas,
Préchauffer le four pendant 5 minutes avant d'y placer des plus la cuisson est lente.

Page 30: Entretien De La Cuisinière
ENTRETIEN DE LA CUISINIÈRE Programme d’autonettoyage (sur certains modèles)
Fonctionnement du programme AVERTISSEMENT IMPORTANT : Le chauffage et le
refroidissement de la porcelaine sur l’acier dans le four peuvent causer une décoloration, une
perte de lustre, des fissures minuscules et des sons d'éclatement. Avant l’autonettoyage,
s’assurer que la porte est complètement fermée sinon elle ne se verrouillera pas et le
programme d’autonettoyage ne commencera pas.

Page 31: Nettoyage Général
Service à la Nettoyer avec des essuie-tout ou une éponge propre et clientèle de notre site Web
sur www.whirlpool.ca. humide. Pour nettoyer de petites taches, on doit utiliser le Du savon, de
l’eau et un chiffon doux ou une éponge sont nettoyant et le tampon à...

Page 32: Lampe Du Four
DÉPANNAGE Essayer d’abord les solutions suggérées ici ou visiter notre site Web et consulter la
section service à la clientèle. pour tenter d'éviter le coût d'une intervention sur machine.
www.whirlpool.ca Fonctionnement PROBLÈME CAUSES POSSIBLES...

Page 33 PROBLÈME CAUSES POSSIBLES SOLUTIONS L’élément de la table de L’élément
fonctionne par Ceci correspond au fonctionnement normal de la machine. cuisson fonctionne
par intermittence en raison d’un L’élément peut fonctionner par intermittence pour protéger la
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intermittence sur le réglage coupe-circuit thermique. table de cuisson contre une surchauffe.

Page 34: Accessoires
Utiliser du papier d’aluminium pour couvrir le bord de la croûte trop tôt. et/ou réduire la
température de cuisson du four. ACCESSOIRES Pour les accessoires, consulter notre site Web
www.whirlpool.com/cookingaccessories. Ensemble d'entretien de la table de Nettoyant pour
acier inoxydable Plaque à frire Gourmet cuisson affresh™...

Page 35: Garantie
5. Les défauts apparents, notamment les éraflures, les bosses, fissures ou tout autre dommage
au fini du gros appareil ménager, à moins que ces dommages soient dus à des vices de
matériaux ou de fabrication et soient signalés à Whirlpool dans les 30 jours suivant la date
d’achat.

Page 36 ® Registered Trademark/TM Trademark of Whirlpool, U.S.A., Whirlpool Canada LP
Licensee in Canada Printed in U.S.A. Tous droits réservés. ® Marque déposée/TM Marque de
commerce de Whirlpool, U.S.A., emploi sous licence par Whirlpool Canada LP au Canada
Imprimé aux É.-U.
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